


# Bestyrelsesmøde i Sabro Rideklub

<b>Dato:</b> 15	<b>Dagsorden for bestyrelsesmøde: Onsdag d. 15 januar 2025 kl. 19.00</b>		
<b>Indkaldte:</b>	Marie, Inger, Pernille, Morten, Julia, Maja JL, Nanna, Mette, Jesper, Maja LO og Heidi.		
<b>Afbud fra:</b>	Marie, Pernille, Heidi		
<b>Kage:</b>	Maja LO		
<b>Referent:</b>	Maja LO		
<b>A.</b>	<i>Valg af ordstyrer</i>	<i>Mette er ordstyrer</i>	<b>Alle</b>
<b>B.</b>	<i>Godk. referat</i>		<b>Maja</b>
<b>Pkt.</b>	<b>Beskrivelse</b>	<b>Punkter til orientering – ingen beslutning</b>	<b>Ansvar</b>
<b>1.</b>	<b>Formand, FU</b>		<b>Marie</b>
	Ansatte	Magnus stopper med morgenstald hver 2. lørdag morgen, sidste vagt 1/2. Han fortsætter som afløser. Lærke Fisker overtager hans vagt. Lauras praktik i klubben er forlænget indtil 12.04.25.	
	Opstaldning	Boks 3 var udlejet, men grundet betalingsvanskeligheder ophævede vi denne kontrakt. Boks 3 er i stedet udlejet til Clea og hendes haflinger.	
	Kasserehjælp	Inger og jeg har været til møde ved Århus Idrætssamvirke angående kasserehjælp. Vi afventer kontrakt, men har aftalt at de fremadrettet bogfører for os.	
<b>2.</b>	<b>Kasserer, FU</b>		<b>Inger</b>
<b>3.</b>	<b>Sekretær, FU</b>		<b>Maja</b>
<b>4.</b>	<b>Staldansvarlig</b>		<b>Netta</b>
<b>5.</b>	<b>Hestevelfærd og parter</b>		<b>Mette</b>
	Virus i elevstalden (Paic)	Vi har haft en virus i elevstalden og Paic blev ramt. Han er i bedring, men vi tager temperatur på flokken løbende.	
<b>5.</b>	<b>Elevrytter repr.</b>		<b>Jesper</b>
<b>7.</b>	<b>Handy-udvalg</b>		<b>Morten</b>
<b>8.</b>	<b>PR-udvalg</b>		<b>Heidi</b>
<b>9.</b>	<b>Stævneudvalg</b>		<b>Pernille</b>
<b>10.</b>	<b>Bredde-udvalg</b>		<b>Julia</b>
<b>11.</b>	<b>Ungdoms-udvalg</b>		<b>Maja</b>
<b>12.</b>	<b>Cafeteria-udvalg</b>	Der bliver holdt et møde onsdag d. 22 klokken 19:30 vedrørende tutten, både for at få nye medlemmer i udvalget, og for at høre om nogle af medlemmerne vil varetage faste opgaver i udvalget.	<b>Nanna</b>
<b>13.</b>	<b>Til/fra boksstald</b>		<b>Astrid</b>
<b>14.</b>	<b>Til/fra lejlighed.</b>	Emil har opsagt sin lejlighed på 1. sal, den er lagt på boligportalen.	<b>Mette / Marie/ Maja</b>
<b>Pkt.</b>	<b>Beskrivelse</b>	<b>Punkter til diskussion, handling og beslutning</b>	<b>Ansvar</b>

# Bestyrelsesmøde i Sabro Rideklub

1.	<b>Formand, FU</b>  Sommerferieaktivitet	Der er ansøgningsfrist pr. 01.02.25 med sommerferieaktiviteter. Skal vi ansøge om 1 eller 2 uger? (Kommunen har tidligere betalt 11.200kr pr. uge)  Vi søger om 2 uger.	<b>Marie</b>
2.	<b>Kasserer, FU</b>		<b>Inger</b>
3.	<b>Sekretær, FU</b>  Fremtiden	Vi har fået tilskud til projektudvikling fra anlægspuljen på op til 300.000 kr til Udvidelse af Sabro Rideklubs Kapacitet og Medlemstal, og vi bliver inviteret til møde med Sport og Fritid for at snakke om, hvad næste step er, da de skal være inde over midlerne, og godkende hvad vi bruger dem til. Er der nogle der har forslag til hvordan vi bruger pengene bedst? Og hvem vil deltage til mødet? Inger, Morten (Marie, Pernille) deltager til mødet, vi forventer penge skal gå til afklaring og videreudvikling gennem hjælp fra en konsulent af projektet, men vi afventer mødet ved Sport og Fritid og hvilke tanker de har gjort sig.	<b>Maja</b>
4.	<b>Staldansvarlig</b>		<b>Netta</b>
5.	<b>Hestevevfærd &amp; Parter</b> Beretning  Halvpart / jordarbejde elevheste  Rytterstuen	Alle skal lave noget om deres udvalg i punktform til Maries Power point beretning.  Vi har folk som vil lave jordarbejde med vores elevheste. Skal vi lave en ny aftale med halvpart? Det er desværre ikke muligt med en ny ordning, men vi opfordre til man som elevrytter i klubben kan leje en elevhest til ene undervisning herunder undervisning i jordarbejde.  Der er stadig problemer med rytterstuen + efterladt mad og skrald. Maja / Julia skriver ud til pigerne der var til møde med rytterstuen, at de skal rydde op senest fredag aften og ellers lukkes rytterstuen, og hvis den en anden gang ser ud på samme måde, så lukkes den uden varsel.	<b>Mette</b>
6.	<b>Elevrytter-rep.</b>		<b>Jesper</b>
7.	<b>Handy-udvalg</b>	Vedligeholdelse af ødelagt ting i forbindelse med boksene i privatstalden. Som det fremgår af kontrakten, så er det opstaldernes opgave enten at reparere slid med materialer stillet til rådighed af klubben, og ellers kontakte <a href="mailto:info@sabrorideklub.dk">info@sabrorideklub.dk</a> vedrørende slid udover det almindelige, hvis man ikke selv kan reparere det. Det bliver nævnt til næste staldmøde.	<b>Morten</b>
8.	<b>Pr-Udvalg</b>		<b>Heidi</b>
9.	<b>Stævne-udvalg</b>		<b>Pernille</b>
10.	<b>Bredde-udvalg</b>		<b>Julia</b>
11.	<b>Ungdoms-udvalg</b>		<b>Maja</b>
12.	<b>Cafeteria-udvalg</b>		<b>Nanna</b>
13.	<b>Til/fra boksstald</b>		<b>Astrid / Mette / Marie</b>
14.	<b>Til/fra lejligh.</b>		
15.	<b>Eventuelt</b>		
16.	<b>Lukkede punkter</b>		

# Bestyrelsesmøde i Sabro Rideklub

---

<b>17.</b>	<b>Næste møde</b>		
	1. Dato	19 februar klokken 19	Alle
	2. Kage	Inger	